
192/2017 w sprawie zmniejszenia strat na oddziałach w Spółce Szpitala w Dębnie 

 

Zgłoszona przez Panią Wiolettę Drzewińską interpelacja w dniu 28 czerwca 2017 roku.  

 

Treść zapytania: Jakie kroki podjął Prezes Szpitala w Dębnie, żeby zmniejszyć rosnące straty 

na oddziałach wskazanych w swoim sprawozdaniu z dnia 4 kwietnia 2017r. – proszę podać 

konkretne rozwiązania? 

 

 

 Treść odpowiedzi: W załączeniu przekazuję odpowiedź Prezesa Zarządu Spółki Szpital  

w Dębnie Sp. z o.o.   


